

# Gold premium service package

## 金色服务套餐

Buy together and save  
组合购买 优惠更多

### **The gold premium service package includes:**

金色服务套餐组合包括:

#### **Courier Service** 快递服务

Your completed application will be delivered to your home or office address via secure courier.

审理完毕的签证决定将安全地邮寄到您家庭或办公地址。

#### **SMS updates** 短信跟踪服务

Get updates on the progress of your UK visa application via SMS.

通过短信及时了解您英国签证申请进度。

#### **Application and Document Check** 确认基本文件服务

VAC staff will check your completed application before it is sent to UK Visas and Immigration (UKVI) for processing. If there are missing documents, you will have the option to submit these by email after your appointment, within 7 working days. We will assist with preparing, sorting and arranging supporting documents according to the bar code separators to make it easy to scan your documents.

签证申请中心员工会在送交UKVI审理前检查您的材料。如果您没有提供相应文件，您可以自预约时间起7天之内以邮件形式补交文件。我们会按照扫描程序整理文件帮您整理归纳文件以便扫描。

#### **Premium Lounge** 贵宾服务

Enjoy a comfortable experience with personalised service, refreshments and faster processing at the visa application centre.

享受舒适的贵宾专享服务，软饮茶点以及优先接待。

**Package Price:** ~~CNY 515~~ CNY 438  
15% discount

组合价格 ~~人民币515元~~ 人民币438元  
8.5折优惠

#### **Payment method – Cash**

支付方式-现金

*This service is available at all visa application centers in China except for Jinan and Wuhan.*

*除济南及武汉，中国境内所有申请中心均可使用该项服务。*